
 

Beslutningsreferat for Dansk Stabyhoun Klub, ordinært bestyrelsesmøde d. 3. september 2024 

Bestyrelsen var fuldtallig. 

1. Evaluering af specialudstilling, Camp Hverringe 

Bestyrelsen vurderer, at arrangementet forløb godt og takker udstillere og andre deltagere.  Bestyrelsen 
har besluttet, at det tilsvarende arrangement i 2025 kommer til at finde sted lørdag den 23. august, 
ligeledes på Camp Hverringe. 

I 2025 vil bestyrelsen sørge for at give den sociale del af arrangementet et løft, således at der bliver 
fællesspisning efter udstilling og træf, lørdag aften, for interesserede.  Nærmere herom følger i 
forbindelse med at der åbnes for tilmelding. 

2. Bestyrelsen 

Dorthe Selling Jespersen overtager kassererposten og Niels Villadsen tager sekretærposten. Som 
konsekvens overtager Christina Nielsen næstformandsposten.  Årsagen til ændringerne er et ønske 
om at fordele de daglige opgaver anderledes og at Dorthe som kasserer ikke længere kan være 
næstformand. 

3. Store Hestedag 

Klubben er repræsenteret ved Store Hestedag i Roskilde lørdag d. 7. og søndag d. 8. september. Der er 
udstilling og eksteriørbedømmelse og en bod med information om vores race. 

4. Kommende aktiviteter 

Bestyrelsen gennemgik kommende aktiviteter, der alle er annonceret i klubbens kalender og på 
klubbens facebookside. 

Særligt blev drøftet aflysningen af schweissprøven d. 15. september og at der tilbydes træning samme 
dag/sted hvis der er nok interesserede. Der arbejdes på en alternativ dato i oktober. Interesserede 
opfordres til at følge med på klubbens facebookside. 

Mentalbeskrivelsen 29. september har p.t. 9 tilmeldte.  Bestyrelsen besluttede, at der skal gives bedre 
information og iværksættes drøftelser m.h.t. relevansen af mentalbeskrivelser. 

Jagtseminaret 15.-17. november vil blive udbudt til cirka samme pris som sidst, dvs. omkring 900 kr. 
Heri er inkluderet mulighed for overnatning på stedet samt en let frokost. 

Der arbejdes på en schweissprøve i 2025 i samarbejde med Toller-klubben. 

Generelt har bestyrelsen besluttet, at der udarbejdes materiale der kan informere fx hvalpekøbere om 
de forskellige aktiviteter, udstillinger, unghundeshow m.v. som er relevante for racen. 

5. Hjemmesiden 

Klubbens hjemmeside trænger til et løft. Da den nuværende hjemmeside er meget låst, så næsten alt 
skal ændres via leverandøren, har bestyrelsen undersøgt omkostningerne ved at skifte leverandør og få 
et helt nyt system.  Omkostningerne, inkl. flytning af indhold er ca. 25-28.000 kr som en 
engangsomkostning.  Bestyrelsen har besluttet at gå videre med denne løsning. 



6. Eventuelt 

Bestyrelsen vil iværksætte en proces m.h.t. at få udarbejdet et nyt/mere tidssvarende logo for klubben. 

Der er kommet et ønske om at gøre evt. interesserede opmærksom på det nyoprettede avlerforum på 
facebook, jf. drøftelserne på generalforsamlingen tidligere i år. Bestyrelsen er ikke involveret i 
avlerforummet, men Dorthe Selling Jespersen er qua opdrætter medlem af forummet og vil lave et 
opslag på facebook herom. 

Ikke yderligere besluttet.  

Louise Buur   Niels Villadsen 

Formand   Sekretær 

 
 


